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👥 We wtorek, 11 marca 2025 o godzinie 17:30 w naszej szkole odbyło się coroczne
Zebranie Wiejskie. 

W Zebraniu uczestniczyli mieszkańcy Sołectwa, według listy obecności oraz: Wójt
Gminy Kościerzyna Grzegorz Piechowski, Wice-wójt Gminy Kościerzyna Arkadiusz
Malinowski, Radni Gminy Kościerzyna z Łubiany Justyna Zblewska oraz Jarosław
Litwin, Dyrektor Zespołu Kształcenia Mirosław Pepliński, Dzielnicowy KPP Kościerzyna
Grzegorz Wysiecki. 

Przewodniczący Zebrania - Sołtys Marcin Żurek

Po przywitaniu zebranych sołtys przedstawił porządek zebrania, który został zatwierdzony
jednogłośnie:

1. Przywitanie mieszkańców i przedstawienie planu zebrania,
2. Zatwierdzenie planu zebrania przez mieszkańców,
3. Sprawozdanie Sołtysa z zadań zrealizowanych ze środków funduszu sołeckiego w
2024 roku,
4. Omówienie propozycji zgłoszonych do realizacji z funduszu sołeckiego w 2025 roku,
5. Podjęcie decyzji ws. planowanego podziału środków z funduszu sołeckiego 2025,
6. Wystąpienie Wójta Gminy Kościerzyna,
7. Wolne wnioski,
8. Zamknięcie obrad.



Streszczenie przebiegu obrad: 

Po sprawozdaniu za rok 2024 przedstawiono następujące propozycje do realizacji ze
środków funduszu sołeckiego w roku 2025. 

Omówione propozycje dotyczące podziału funduszu sołeckiego zostały zaakceptowane
przez uczestników spotkania. Sołtys poddał pod głosowanie wniosek w sprawie podziału
środków z funduszu sołeckiego. Wniosek ten został przyjęty zdecydowaną większością
głosów przy jednym głosie przeciwnym.

Kolejnym punktem było Wystąpienie Wójta Gminy Kościerzyna. Wójt zrelacjonował
ważniejsze inwestycje wykonane w Gminie jak i w naszym sołectwie w roku 2024 oraz
przedstawił plany na rok bieżący:

W wolnych wnioskach Mieszkańcy zgłaszali następujące problemy i tematy:

Co z chodnikiem na wodnej i pogodnej.
Nagroda z akcji czyste sołectwo - 2440 zł przekazane do realizacji przez KGW Porcelanki.
Kontynuacja oświetlenia ul. Leśniej w stronę Sudomia
Wystąpienie Dzielnicowego - Temat główny: cyberprzestępczość.
Potrzeba instalacji lustra drogowego przy wyjeździe z Osiedlowej 2.
Rondo – mieszkańcy zgłaszają, że niebezpieczne. Kierowcy znacznie przekraczają prędkość.
Zlikwidowane przejście dla pieszych przy przejeździe kolejowym - na żądanie PKP PLK.
Wybory sołeckie - prezentacja kandatów na sołtysa.
Most pod Sudomie jest w coraz gorszym stanie.
Brak przejście dla pieszych z Długiej na Ogrodową.
Konieczność ułożenia asfaltu na ulicy Transportowej.
Co z odszkodowaniami przy budowie drogi Skorzewo - Kościerzyna Wybudowanie.
Coraz wyższe podatki.
Przejście dla pieszych przy posesji Długa 4 jest nieoświetlone.
Potrzebne wzniesione przejścia dla pieszych na ul. Długiej.
Próg zwalniający na ulicy Kaszubskiej.
Likwidacja starej kładki na ul. Kaszubskiej.
Problem z przychodnią, przyjmowanych jest za mało pacjentów - zaplanowano spotkanie
naszych radnych z prezesem przychodni na 12 marca. Szczegółowe informacje ze spotkania
niebawem.

 

Załączniki:



Lista osób uczestniczących w Zebraniu Wiejskim.

Wystąpienie Wójta Gminy Kościerzyna

Protokół z posiedzenia Rady Sołeckiej
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